



Studierådsmötesprotokoll 2021-05-12

Närvaro: David Ekblad Studierådsordförande
Alexander Sandström
Ludvig Delvret
Gustaf Eklund Studierådssekreterare
Mattias Petterson

- §1 OFMÖ Studierådsordförande David Ekblad förklarade mötet öppnat kl 12:19.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt**
att godkänna protokoll från 2021-03-31 med mindre ändringar.
- §6 Valärenden och nomineringar Inga valärenden.
- §7 Information från Externa Representanter Programledningen missade skicka ut kallelser, va med på vanligt möte, pratade om kvalitetshöjande medel, pratade om att andra har haft zoom-möten öppna under längre tid, var lite svårt att genomföra, skulle kolla på det juridiska, frågade om jobb med studiesociala, möte med styrelsen, jobbat med trivsel, jobbat fram en enkät som ska gå ut, SRD och trivsel ska synas mer under nollningen så folk vet vart de ska vända sig med sina frågor.
- SRX, pratade om hur många pluggkvällar under nollningen, vi ska ha 5, pratade om zoom-lösningar, det har inte funkat så bra för andra sektioner, endast V har fått det att funka, folk har haft svårt att få folk att komma, lite samma med vår discord, det är ofta tomt, ingen som använder sig av sektionens discord, ettorna har en discord där man kan få svar på frågor, men ingen sitter aktivt och pluggar, både styrelsen och programledningen vill att SRD ska hålla pluggkvällar, anmälningsformulär kan va en lösning, svårt att hitta lösningar, tentor om 3 veckor.
- LTH online kan läggas till på canvas.
- Kåren ska ha nåt på fredagar, har pratat med kåren men inte bestämt om det kommer att ske.
- §8 Studiekvällar under nollningen David och Axel hade möte med Staben om det, pluggphaddrar får laga mat, rullande schema, många i SRD är involverade som nollningsfunktionärer, billib mat, mindre budget än förra året,



		olika rum att sitta i, kanske trycka ut en pamflett med studietips, nollorna kommer att få mkt från SVL
§9	SRD synas mer på sektionen	Ta en timme under nollningen och informera om vad SRD är och försöka få upp närvaro under möten och visa upp SRD mer.
§10	Avslutade kurser	Ingen diskussion kring avslutade kurser
§11	Pågående kurser	Kösystem (<i>EITF95</i>): Känns inte som att man riktigt läser kursen, man får allt material och ska va färdigt innan ett visst datum. Funktionsprogrammering (<i>EDAF95</i> , <i>EDAN40</i>): Kursansvarig har känts frånvarande, sen med att lägga ut labb-handledningar, svårt att få tag på hjälp från handledare osv, inte fått feedback på det man lämnat in, två olika hemsidor, all information finns inte på canvas än. ⁷ Hållbarhet och resursanvändning med perspektiv på informations- och kommunikationsteknik (<i>FMIF45</i>): Strukturen på kursen med inlämning, presentation och opponering innan korrigering av rapport känns konstig.
§11	Övrigt	David ska skicka ut formulär för gyllene pekpinnen idag, ta den diskussionen på messenger om vem som väljs. David har inte börjat använda google calendar än. Picnic senast nästa helg, nästa fredag? David skriver i chatten, nästa helg ska vara mulen men det ändras ju hela tiden, finns en orörd fikabudget, picnic eller grill? Kanske köpa läsk? mackor? tillbehör? Mötet var väldigt snabbt!
§12	OFMA	Mötesordförande David Ekblad förklarade mötet avslutat kl 12:41.
Vid protokollet		Justeras
Gustaf Eklund Studierådssekreterare		David Ekblad Studierådsordförande